

TNU PLC Annual General Meeting
Assemblée Générale Annuelle de TNU PLC

Notice of meeting
Avis de convocation

11 May 2010 at 2.30 p.m (French time) / *11 mai 2010 à 14h30 (heure de Paris)*
Administrative offices of Eurotunnel / *Siège d'exploitation d'Eurotunnel*
2 boulevard de l'Europe
62231 Coquelles
FRANCE
(Registration from 2.00 p.m French time / *Accueil des actionnaires à partir de 14h00 heure de Paris*)

The translation into French of the information contained in this document is for information purposes only.

Traduction française pour information seulement, seule la version anglaise fait foi.

TNU PLC

Notice of Annual General Meeting

Notice is hereby given that the Annual General Meeting of TNU PLC will be held on 11 May 2010 at 2.30 p.m. (French time) at the administrative offices of Eurotunnel, 2 boulevard de l'Europe, 62231 Coquelles, France to consider and if thought fit, adopt the following resolutions:

Ordinary resolutions:

Resolution 1

THAT the report of the directors and the accounts of the Company for the year ended 31 December 2009, together with the report of the auditors thereon be received.

Resolution 2

THAT Colette Neuville, who retires by rotation in accordance with the provisions of the Articles of Association of the Company, be re-elected.

Resolution 3

THAT the retiring auditors, KPMG LLP, having consented to act, be re-elected and that the directors be authorised to determine their remuneration.

By Order of the Board of Directors

Séverine Garnham
Company Secretary
22 March 2010

TNU PLC

Registered Office: UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, Kent CT18 8XX.
Registered in England and Wales No. 01960271

TNU PLC

NOTES

1. Pursuant to the articles of association and to the rules adopted by the Company in respect of shares held in bearer form, only persons (i) whose name have been entered on the register of members as at 2.30 p.m. (French time) on Monday 10 May 2010 or (ii) where shares are not held in registered form, in respect of whom a voting certificate in the form specified by the Company, duly completed, dated and signed has been received by the Company from their financial intermediary and not revoked by 2.30 p.m. (French time) on Monday 10 May 2010, shall have the right to attend or vote at the meeting.
2. Changes to entries on the register of members and any revocation of a certificate issued by a financial intermediary after the time so specified shall be disregarded in determining the rights of any person to attend or vote at the meeting.
3. Members who may attend and vote may appoint one or more proxies (who need not be a member of the Company) to exercise all or any of their rights to attend and to speak and vote at a meeting of the Company provided that each proxy is appointed to exercise the rights attached to a different share or shares held by him. Completion and return of the form of proxy will not preclude shareholders from attending in person and voting at the meeting should they subsequently decide to do so; in such a case, the proxy will be cancelled.
4. A form of proxy is enclosed with the notice of meeting addressed to registered shareholders. Holders of shares in registered form must lodge their form of proxy with Computershare Investor Services PLC The Pavilions, Bridgwater Road, Bristol, BS99 6ZY, United Kingdom, no later than 2.30 p.m. (French time) on Friday 7 May 2010.
5. A form of proxy to be completed by holders in bearer form must request from BNP Paribas Securities Services together with a form of voting certificate and both documents duly completed must be lodged with BNP Paribas Securities Services GCT Emetteurs - Assemblées, Les Grands Moulins de Pantin, 9 rue du Débarcadère, 93671 PANTIN Cedex, France no later than 2.30 p.m. (French time) on Friday 7 May 2010.
6. Only the forms of proxy issued by the Company and, where applicable, voting certificates in the form specified by the Company will be accepted.
7. Members may abstain from voting in respect of any resolution. As a matter of English law, a vote so withheld is not a vote and will not be counted in the calculation of the proportion of votes for and against a resolution.

Traduction en français pour information seulement

TNU PLC

Convocation à l'Assemblée Générale Annuelle

Les actionnaires sont informés que l'Assemblée Générale Annuelle de TNU PLC se tiendra le 11 mai 2010 au siège d'exploitation d'Eurotunnel, 2 boulevard de l'Europe, 62231 Coquelles, France à 14h30 (heure de Paris) pour délibérer et voter sur les projets de résolutions ci-après:

Résolutions ordinaires

1ère résolution :

Présentation du rapport du Conseil d'administration, ainsi que des comptes de la Société pour l'exercice clos au 31 décembre 2009, et du rapport des Commissaires aux comptes y afférent.

2e résolution :

Réélection de Colette Neuville, démissionnaire en application des statuts de la Société.

3e résolution :

Renouvellement du mandat de la société KPMG LLP en qualité de Commissaires aux comptes de la Société moyennant une rémunération à déterminer par le Conseil d'administration.

Sur ordre du Conseil d'administration

*Séverine Garnham
Secrétaire du Conseil
22 mars 2010*

TNU PLC

*Siège social : UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, CT18 8XX, ROYAUME UNI
Immatriculée en Angleterre et au Pays de Galles sous le N° 01960271*

TNU PLC

Dispositions légales

- 1. Comme prévu par les statuts de la Société, ainsi que les règles applicables aux détenteurs d'actions sous la forme au porteur, seules les personnes (i) inscrites dans le registre des actionnaires de la Société au plus tard à 14h30 (heure de Paris) le 10 mai 2010, ou (ii) lorsque les actions sont détenues au porteur, pour lesquelles une attestation de participation, du format spécifié par la Société, dûment complétée, datée et signée a été reçue de la part de leur intermédiaire financier par la Société et n'a pas été révoquée avant 14h30 (heure de Paris) le 10 mai 2010, sont en droit de participer et de voter à l'assemblée.*
- 2. Toute modification apportée au registre des actionnaires et toute révocation d'une attestation de participation émise par un intermédiaire financier passé la date limite précitée ne saurait être prise en compte pour déterminer si une personne peut participer ou voter à l'assemblée.*
- 3. Tout actionnaire ayant le droit de participer et de voter à l'assemblée a le droit de désigner un ou plusieurs mandataire(s) (qui n'est pas nécessairement un actionnaire) pour exercer tout ou partie de ses droits d'assister, de participer et de voter en son nom à l'assemblée, étant entendu qu'il ne peut que les droits attachés à ses actions. La désignation d'un mandataire ne prive en aucun cas l'actionnaire du droit de participer **ou** de voter à l'assemblée en personne; dans ce cas, le mandat de votre mandataire serait résilié automatiquement.*
- 4. Un formulaire de pouvoir est joint à l'avis de convocation à l'attention des actionnaires inscrits au nominatif. Ces actionnaires doivent retourner leur formulaire à Computershare Investor Services PLC, The Pavilions, Bridgwater Road, Bristol, BS99 6ZY, Royaume-Uni, au plus tard vendredi 7 mai 2010 à 14h30 (heure de Paris).*
- 5. Les actionnaires au porteur doivent demander un formulaire de pouvoir à BNP Paribas Securities Services ainsi que l'attestation de participation délivrée par leur intermédiaire financier. Ces deux documents dûment complétés, datés et signés doivent être retournés à BNP Paribas Securities Services, GCT Emetteurs - Assemblées, Les Grands Moulins de Pantin, 9 rue du Débarcadère, 93671 Pantin Cedex, France au plus tard le vendredi 7 mai 2010 à 14h30 (heure de Paris).*
- 6. Seuls les formulaires de pouvoir émis par la Société et, le cas échéant, les attestations de participation établies sous la forme spécifiée par la Société seront acceptés.*
- 7. Un actionnaire peut s'abstenir de voter sur une résolution. En droit anglais, une abstention ne correspond pas à un vote et ne sera pas comptabilisée pour calculer le résultat du vote sur la résolution concernée.*

TNU PLC

Registered Office: UK Terminal, Ashford Road, Folkestone, Kent CT18 8XX.
Registered in England and Wales No. 01960271